

langyaw

Panghulga

Ang pagpanag-iya sa langyaw ug mga base militar sa langyaw daotan. Ang pagpanag-iya sa langyaw kay Pagtraydor! Okupado na ang mga base militar sa langyaw! Ang duha matapos!

Panag-iya sa langyaw (Pagluib)

Ang pagtugot sa mga Langyaw sa pagkontrol, pagpahimulos, pagpanag-iya, pagpangawkaw mao ang **'Pagluib'**!

Gobyerno nga nagtugot sa mga langyaw nga makapahimulos (**I-rip off**) sa mga lokal nga nagbuhat ug Pagluib (**krimen**). Ang gobyerno gipulihan: **Si MSR7**

Mga pananglitan kung giunsa **langyaw nga pagpanag-iya 'Pagluib'** mga buhat:

Panag-iya sa langyaw usbon, korap, gub-on ang lokal: kultura, mithi, trabaho, tradisyon... Ang langyaw nga pagpanag-iya nangawkaw sa lokal: Intellectual property, know how, resources, wealth... Ang langyaw nga pagpanag-iya natapos. Natapos ang libre nga pamatigayon.

Panag-iya sa langyaw nagpataas sa presyo sa yuta ug yuta. Ang Paghimo sa mga Panimalay dili barato alang sa lokal nga mga pumapalit sa balay. Resulta, nagkadaghan ang mga walay balay... Langyaw nga Panag-iya sa 'Freehold' (yuta, yuta) Katapusan. Gikompiskar kini nga walay bayad.



Panag-iya sa langyaw sa mga entidad nagresulta sa mga posisyon sa pagpangulo sa langyaw. Pagdumili sa mga lokal sa paghupot niini nga mga posisyon. Pagkunhod sa oportunidad sa promosyon, pagdugang sa kawalay trabaho.. Pagduka sa lokal nga kawani.

Panag-iya sa langyaw sa manufacturing resulta sa pag-import sa ilang mga suplay. Imbes pagpalit sa lokal. Usab ang lokal nga intelektwal nga kabtangan gikuha sa baybayon!

Panag-iya sa langyaw of Entertainment nagdaot sa lokal nga talento ug sa ilang mga oportunidad. Ang paghugas sa utok sa mga lokal aron mahimong mga clone sa kultura sa langyaw nga nawala ang ilang entidad. Ang pagpanag-iya sa langyaw sa kalingawan maoy labing dakong hulga sa lokal nga kultura, kostumbre, diyalekto ug tradisyon. Kung Amerikano ka tan-awa ang kalingawan sa Amerika. Kung dili ka, ayaw pagtan-aw sa kalingawan sa Amerika.

Panag-iya sa langyaw modala ngadto sa lokal nga bahandi nga moadto sa gawas sa nasud. Pagbiya sa mga lokal nga kabus, kabus. Mga langyaw nga agalon nga nanag-iya sa lokal nga mga sulugoon sa mag-uuma.

Panag-iya sa langyaw sa Franchises makaguba sa lokal nga negosyo, uniqueness, diversity. Pagdaot sa lokal nga mga tradisyon nga nagpugos sa dili angay nga langyaw nga kultura sa lokal nga komunidad. Pagluib sa mga lokal.

Panag-iya sa langyaw sa mga kahinguhaan modala ngadto sa langyaw nga tag-iya sa pagbaligya sa mga kapanguhaan sa barato nga paagi ngadto sa iyang nasud nga gigikanan nga makabeneepisyo kanila. Pagpangawat sa mga lokal sa mga Kapanguhaan ug sa ilang bahandi. [Ang pagtugot sa mga langyaw nga makapanag-iya sa lokal nga mga Kapanguhaan mao ang Pagtraydor, Si MSR7](#)

Panag-iya sa langyaw sa Food production ug food distribution. **Resulta:** Ang produksiyon sa pagkaon nagsilbi alang sa eksport nga nagbilin sa mga lokal nga gisalikway ang eksport sa taas nga presyo. [Usab ang pipila ka mga lokal nga pagkaon pulihan sa usa ka langyaw nga pagkaon. Pagguba sa lokal nga linutoan!](#)

Panag-iya sa langyaw sa Media usa ka pagsulong pinaagi sa tago. Ang langyaw nga media nag-impluwensya sa mga lokal sa kaayohan sa mga langyaw. [Pagguba sa lokal nga Kultura, Kabilin, Tradisyon, korap nga mga Politiko, Gobyerno. Giwala sa gobyerno ang ilang pagkasoberano, gibudhian ang lokal nga populasyon, nagtraydor, Si MSR7](#)

Panag-iya sa langyaw kasagaran mosangpot sa Blackmail. Ang langyaw nga Multi-nasyonal naghangyo sa usa ka Gobyerno nga hatagan sila mga handout, kagawasan sa buhis ug barato nga trabaho. Gihulga ang gobyerno nga kung dili kini motugyan sa gipangayo sa mga langyaw nga tag-iya. Makapangita sila og gobyerno nga makatubag sa ilang mga panginahanglan ug mobalhin sa ilang operasyon didto. [Regular nga nagbayad ang Gobyerno sa Australia \(100 ka milyon\) ngadto sa Foreign Multinational Car nga mga kompanya. Gipadala nila ang balay sa mga Executive bonus ug gidugangan ang mga dibidendo sa ilang mga langyaw nga shareholders.](#)

Hinumdomi! Ang Australia sa kadugayan miingon nga dili sa mga langyaw nga naghimo og awto nga blackmail. Mga tigbuhat og sakyanan ([Ford](#), [General Motors](#), [Toyota](#)) mga sirado nga pabrika, nahimong importer. [Ang Custodian Guardian wala mogamit sa transportasyon gikan sa kini nga mga kompanya, dili sila kasaligan.](#)

Zero Tolerance sa Multinasyonal! Kinahanglan buhaton!

Pagkanselar sa langyaw nga pagpanag-iyasa: Mga Asset, Negosyo, Intelektwal nga kabtangan, Yuta, Paggama, Panguna nga produksiyon, Kapanguhaan, Real Estate! [Walay bayad.](#)

Ilisan ang mga negosyo nga gipanag-iya sa langyaw og **CRON** ([Gipanag-iya sa Community Run dili para sa ganansya](#))! [Suportahi ang CRON! Likayi ang Multinasyonal!](#)

Ilisan, pasakaan ug kaso ([Pagluib](#)) Gobyerno ang mga Publika nga mga alagad nga nagtugot o nagdasig sa Foreign Ownership! [Si MSR7](#) Ang langyaw nga pagpanag-iya usa ka pagsulong ug pag-okupar nga wala gigamit ang pwersa militar. [Panalipdi ang imong komunidad gikan niini nga hulga. Tapuson ang langyaw nga pagpanag-iya.](#)

Itugot lamang ang mga Import nga dili makigkompetensya o mopuli sa lokal nga mga butang ug serbisyo. Awhaga ang lokal nga produksiyon aron malikayan ang pag-import.

'Ikanselar ang langyaw nga pagpanag-iya'

'I-save ang Lokal nga Trabaho'



Ang mga langyaw nga base militar kay Okupasyon!

Ang pagtugot sa mga langyaw nga base mao ang trabaho! Pagdaot sa independenteng polisiya sa gawas! Ang mga langyaw nga base gisirhan! Ang mga langyaw nga tropa nagpadala sa pagpamutos! Ang gobyerno nga nagtugot sa mga langyaw nga base gipulihan. Ang mga membro sa gobyerno adunay tulubagon, **Si MSR7**

Zero Tolerance sa mga langyaw nga base militar!

Nukleyar nga disarmament!

Ang siyensya sa nukleyar mao ang siyensya sa pagkapuo nga usa ka seryoso nga hulga sa pagkaluwas sa tawo! Ang mga nukleyar nga reaktor gigamit sa mga istasyon sa kuryente ug sa mga sistema sa pagpaandar. Ang Uranium usa ka radioactive nga mineral gigamit sa mga nukleyar nga reaktor. Ang nahabilin nga mga reaktor sa nukleyar gigamit sa pagkapuo nga mga hinagiban!



Kinahanglan buhaton!

Isira, selyo ang mga minahan sa uranium! Tapuson ang nukleyar nga siyensya! Isira, bungkaga ang mga istasyon sa nukleyar nga gahum! I-dismantle ang nuclear propulsion! **Mabuhi!**

Ang gobyerno nga nagtugot sa mga minahan sa uranium, siyensya nukleyar, gahum nukleyar, pagpaandar sa nukleyar, gipulihan, **Si MSR7**

Tapuson ang pagpanag-iya sa langyaw (pagtipig lokal nga trabaho), tapuson ang langyaw nga trabaho (mahimong independente), pareho silang Pagtraydor! Ilisan ang Gobyerno nga nagtugot niini. **Si MSR7**

Tapuson ang paghimo, pagtipig, paggamit sa mga hinagiban nga mapuo (nukleyar nga disarmament) **!Mabuhi!**